
Protokół Nr  10/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  29 czerwca  2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie wniosku o umorzenie należności Stowarzyszenia Romów Polskich „Parno-

Foro”. 
  Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  

3.Zaopiniowanie wniosku w sprawie przesunięcia środków finansowych między paragrafami 
w Wydziale Infrastruktury Miasta. 
  Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
- w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi 

Białogardzkiemu – druk K, 
- w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi 

Białogardzkiemu – druk G, 
- w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa 

wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie” – druk  I, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 – druk H, 
- zmieniająca uchwałę budżetowa na rok 2009 – druk J, 

  Przedstawiają: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
        Zbigniew Raczewski, Pełnomocnik Miasta 

5.  Sprawy różne. 
6.  Zamknięcie posiedzenia. 
 

 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1500 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-3 
(jednogłośnie).   
 
Ad 2 

Wniosek o umorzenie należności Stowarzyszenia Romów Polskich „Parno-Foro” 
przedstawiła Skarbnik Miasta.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
W.Czurko – zgłosił wniosek, aby Miasto Białogard zobowiązać do pokrywania wydatków  za 

części wspólne ZBiLK. 
 

Wniosek przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). Wniosek przeszedł. 
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Ad 3 

Wniosek w sprawie przesunięcia środków finansowych między paragrafami w Wydziale 
Infrastruktury Miasta przedstawiła Skarbnik Miasta.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 

Ad 4 

Komisja rozpatrzyła  i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
- w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi 

Białogardzkiemu – druk K, 
  Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
- w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi 

Białogardzkiemu – druk G, 
  Przedstawił:  Zbigniew Raczewski, Pełnomocnik Miasta 

 
W.Czurko – zgłosił wniosek, aby środki na pomoc pochodziły z diet radnych. 
 
Wniosek przegłosowano: za-1, przeciw-2,wstrzymało się-1. Wniosek nie przeszedł. 
 
W.Cxzurko – zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 
Sł.Domański – wyjaśnił, że ten problem rozstrzygnie radca prawny. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, głosując: za-3, przeciw-0, 
wstrzymało się-1. 

 
- w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa 

wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie” – druk  I, 
  Przedstawił:  Zbigniew Raczewski, Pełnomocnik Miasta 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 – druk H, 
  Przedstawił:  Zbigniew Raczewski, Pełnomocnik Miasta 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
- zmieniająca uchwałę budżetowa na rok 2009 – druk J, 

  Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
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Ad 5 

W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych spraw. 
 

Ad 6 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 17.30 zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 
 


	Przewodniczący  Komisji  

